

Title (en)

Comb for controlled distribution of hair treating liquid.

Title (de)

Kamm zum kontrollierbaren Spenden von Haarbehandlungsflüssigkeiten.

Title (fr)

Peigne permettant la distribution dosée d'un liquide pour soins capillaires.

Publication

**EP 0611209 A1 19940817 (FR)**

Application

**EP 94400276 A 19940209**

Priority

FR 9301473 A 19930210

Abstract (en)

Comb for controlled (metered) distribution (dispensing) of a hair-treatment liquid, in which a bottle (1) containing the hair-treatment product receives, on its neck (2) equipped with a screw thread, a tapped end (linking) piece (5) connected via a conduit or channel (7) pierced in the back (6) of the comb (4) and ending in capillary channels (8, 15) emerging either between the teeth (10) of the comb or at the lower part of the teeth of the comb so that the liquid intended for the treatment is distributed in a sufficient metered amount, above all owing to the fact that the bottle (1) is slightly deformable in order to make it possible to convey the hair-treatment liquid under a slight pressure. <IMAGE>

Abstract (fr)

Peigne permettant la distribution dosée d'un liquide pour soins capillaires dans lequel un flacon (1), contenant le produit pour soins capillaires, reçoit sur son col (2) muni d'un pas de vis un embout taraudé (5) en liaison par un conduit ou canal (7) percé dans le dos (6) du peigne (4) et aboutissant à des canaux capillaires (8, 15) débouchant soit entre les dents (10) du peigne soit à la partie inférieure des dents du peigne de sorte que le liquide destiné au soin est distribué en dose suffisante surtout du fait que le flacon (1) est légèrement déformable pour permettre d'envoyer sous une légère pression le liquide pour les soins capillaires. <IMAGE>

IPC 1-7

**A45D 24/26**

IPC 8 full level

**A45D 24/26** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45D 24/26** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [YA] US 2956570 A 19601018 - EDWIN STANFORD
- [Y] DE 800988 C 19501218 - WEIDENMANN HELMUT DR MED
- [A] US 3101086 A 19630820 - DI VITO SALVATORE S
- [A] US 4376441 A 19830315 - DUNCAN THEODORE [US]
- [A] US 4213473 A 19800722 - DAWSON OSCAR E [US]
- [DA] US 3520311 A 19700714 - IESERSEK DANTE P, et al
- [A] LU 37232 A1
- [DA] FR 24222359 A1 19791109 - FARCY GILLES [FR]
- [A] EP 0043519 A1 19820113 - LUSSETTI ANTONIO
- [A] US 4605026 A 19860812 - NOLIN ROSEMARY D [US]
- [A] FR 1021071 A 19530213
- [A] US 2416704 A 19470304 - MIMS WILLIAM J
- [A] US 2624348 A 19530106 - MATSON CHARLES I

Cited by

FR2788674A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0611209 A1 19940817**; FR 2701363 A1 19940819; FR 2701363 B1 19950421; US 5482058 A 19960109

DOCDB simple family (application)

**EP 94400276 A 19940209**; FR 9301473 A 19930210; US 19405494 A 19940209